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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért teljesítik Tarlós vasútromboló javaslatát? - 2." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég K/10738 számon írásbeli kérdést nyújtottam be Önhöz „Miért teljesítik Tarlós 
vasútromboló javaslatát?” címmel, amelyben felhívtam a figyelmet a vasúti mellékvonalakon 
történő új menetrend bevezetésével kapcsolatos problémákra és több, nagyon fontos kérdést tettem 
fel. Ezen kérdéseimre az Ön által kijelölt Schanda Tamás államtitkár nem válaszolt.

Először is felhívom a figyelmét az alábbiakra:

Az Alaptörvény 7. cikk (1) és (2) bekezdése értelmében, ha országgyűlési képviselőként 
interpellációt vagy kérdést intézek a kormány tagjaihoz a feladatkörükbe tartozó ügyben, az 
érintettnek erre választ kell adni. Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (9) 
bekezdésében foglaltak szerint az írásban feltett kérdésre tizenegy munkanapon belül köteles 
választ adni az igénylő részére a kérdezett fél.

Ön ezt a kötelességét (már sokadik alkalommal) nem teljesítette. Az Ön által válaszadásra kijelölt 
államtitkár által rendszeresen megküldött politikai nyilatkozatok, melyeknek tartalmában semmi 
köze a megfogalmazott, konkrét kérdésekhez, e kritériumnak nem felelnek meg. Az általam írt 
kérdések közül egyre sem volt hajlandó válaszolni, ezzel pedig akadályozza képviselői munkám 
elvégzését és semmibe veszi a fentebb idézett törvények által előírt kötelezettségeket.

A kérdéseket megismétlem, és felszólítom, hogy teljesítse a válaszadási kötelezettségét.

- Önök „járványügyi” menetrendet vezettek be 34 vasúti mellékvonalon. A vasúti kocsik 
kialakításából adódóan az utasok távolabb ülnek egymástól, mint az autóbuszok zárt utastereiben, 
ennek tudatában, a jelenlegi járványhelyzetben a kormány miért inkább a vonatpótló autóbuszokat 



helyezi előtérbe? 

- A vasúti mellékvonalakon foganatosított járatcsökkentés kezdetének időpontja (06.06) ismert, 
annak vége azonban nem. Most, hogy a veszélyhelyzet véget ért, miért nem állítják vissza az eredeti
menetrendet? 

Várom Miniszter Úr válaszát!

Tisztelettel,

Keresztes László Lóránt
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